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Beantwoord op  

Partij GroenLinks, Dorpsbelangen 

Onderwerp PTSS bij de brandweer 

 

Naar aanleiding van onderzoek door Zembla, waaruit blijkt dat Veiligheidsregio’s veelal geen 

zicht hebben op het aantal brandweerlieden dat een trauma heeft opgelopen en de zorg en 

ondersteuning voor hen die wel aan de bel trekken tekortschiet, hebben de fracties van 

Dorpsbelangen en GroenLinks de volgende vragen: 

Vraag 1 

Wordt er binnen de Veiligheidsregio Gelderland-Zuid een registratiesysteem van PTSS bij 

medewerkers en vrijwilligers bijgehouden? 

Vraag 2 

Zo ja, vanaf welk jaar? 

Vraag 3 

Zo ja, hoeveel PTSS-gevallen zijn er sedert aanvang geregistreerd binnen dit systeem (zowel 

numeriek als procentueel)? 

Vraag 4 

Kan de portefeuillehouder toelichten wat er vanuit “goed werkgeverschap” gebeurt m.b.t. 

PTSS-gevallen, zowel in preventie als nazorg? 

Vraag 5 

Hoe staat met de erkenning van PTSS als beroepsziekte, waardoor medewerkers die het 

overkomt bijvoorbeeld vergoeding ontvangen voor medische behandeling en bij langdurige 

uitval niet gekort worden op hun salaris? 

Vraag 6 

De minister heeft afgelopen week toegezegd te zullen werken aan landelijk, eenduidig beleid. 

Wat doet de Veiligheidsregio Gelderland-Zuid om de periode tot het zover is te overbruggen? 

Vraag 7 

Welke extra stappen kunnen er vooruitlopend op landelijk beleid gezet worden in de zorg 

voor onze brandweermensen? 
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